
IV sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 28 stycznia 2015 r.  

Anna   Ruszewska   zaapelowała   o   rozpoczęcie   wprowadzenia   w   2015   roku   Programu 

Suwalska Karta Seniora, który zwiększy aktywność seniorów i polepszy ich byt zwiększając dostęp  do  

dóbr  kultury,  sportu  itp.  Wnioskowała  o  umieszczenie  kosztu  realizacji  tego zadania w budżecie 

na 2016 r.   

Zapytała:   

-  jakie  działania  przewidziano  do  realizacji  w  2015  r.  w  związku  z  opracowaną  strategią 

rozwoju sportu. Sugerowała wypracowanie jednej imprezy tzw. „sztandarowej”,    

-  kiedy  zostanie  zmieniony  skład  zespołu  do  spraw  opracowania  Strategii  rozwoju  kultury   w 

mieście Suwałki do 2020 r. i na jakim etapie jest opracowywanie tego dokumentu,   

- czy w związku z przystąpieniem do pracy nad Regulaminem wynagradzania nauczycieli jest  

możliwość   podwyższenia   wysokości   dodatków,   których   regulacja   leży   w   kompetencji  

samorządu   oraz   czy   jest   możliwość   pochylenia   się   nad   wynagrodzeniami   nauczycieli   o 

najniższym stopniu awansu zawodowego.   

Prezydent   Miasta   Czesław Renkiewicz  odpowiedział w sprawie Suwalskiej Karty Seniora, że 

jednym z tematów pracy nowo powołanej Suwalskiej Rady Seniora będzie wypracowanie takiej karty. 

Prezydent zaznaczył, że mimo braku karty funkcjonują w mieście programy i przedsięwzięcia na rzecz 

seniorów.   Są   to   m.in.   zniżki   w   komunikacji   miejskiej,   dzień   seniora   w   Aquaparku, 

szczepienia   profilaktyczne   przeciw   grypie.   Prezydent   zapowiedział   podjęcie   działań  kierunku  

opracowania  karty,  w  okolicznościach  wypracowania  stanowiska  i  propozycji przez  radnych.  

Dodał, że  na  ten  cel  niebędą  potrzebne  znaczące środki,  ale  też  nie  będzie  to zadanie z zakresu 

optymalizacji wydatków. 

- Strategia rozwoju kultury jest w trakcie opracowania przez zespół powołany Zarządzeniem 

Prezydenta.  Po  wstępnej  weryfikacji,  dokument  zostanie  skierowany  do  dalszych  prac 

legislacyjnych,  oczywiście  przez  powołany  w  nowym  składzie  zespół.  Prezydent  zaznaczył, że  

wiele  spraw  i  zadań  w  kulturze  wymaga  uregulowania,  dlatego  też  prace  nad  Strategią rozwoju 

kultury w mieście Suwałki, trwają.  

-  W  kwestii  podwyżki  wynagrodzeń  nauczycieli  wskazał,  iż  Miasto  otrzymało  niższą subwencję 

oświatową o 350 tys. zł, stale ubywa uczniów, a nie zmienia się stan nauczycieli.   W  najbliższym  

czasie  z  budżetu  Miasta  należy wypłacić  wyrównanie  płac  do  wysokości średniej gwarantowanej 

prawem oświatowym, w kwocie blisko 1 mln 300 tys. zł. Prezydent zapowiedział  przeprowadzenie 

analizy    skutków    finansowych    wszystkich    dodatków,   w kierunku ewentualnego rozważenia 

możliwości wdrożenia jakiejkolwiek podwyżki. 

Kamil  Klimek  kierownik  ds.  marketingu  OSiR  w  Suwałkach  wypowiedział  się  w  kwestii 

programu  sportowego  oferowanego  przez  Ośrodek.  Przedstawił  bogatą  ofertę  sportową  dla 

mieszkańców   -   poprzez   sport   rodzinny   i   imprezy   masowe.   Omówił   kalendarz   imprez 

zwracając  uwagę  na  wykorzystanie  trendów  krajowych  jak  i światowych  np.  imprezy biegowe  

na  różnych  dystansach  i  imprezy  rowerowe.    Kalendarz  imprez  jest  dostępny  na stronach 

internetowych OSiR. 


